
Zápis č. 4 
 

z veřejného zasedání Zastupitelstva 
města Protivín  

konaného dne 30. září 2010 v kinosále 
MěKS Protivín 

 
 Veřejné zasedání zastupitelstva města – v tomto volebním období již poslední – 
v 18,00 hodin zahájil a dále jeho průběh řídil starosta města pan Jaromír Hlaváč.  
 
 Dle přiložené prezenční listiny přítomno 20 zastupitelů a 21 občanů (pouze 13 jich 
připojilo svůj podpis do zmíněné prezenční listiny). 
 
 Starosta Jaromír Hlaváč přivítal přítomné členy zastupitelstva i přítomné občany a 
konstatoval, že je dnešní zasedání zastupitelstva města usnášení schopné, jelikož je přítomna 
nadpoloviční většina zastupitelů.  
 
 Následně ocitoval navržený program dnešního zasedání s požadavkem na jeho 
doplnění, a to bodu č. 2.7. Rozpočtové opatření č. 4 – jedná se o navýšení příspěvku na 
provoz ZŠ Protivín o 200.000,- Kč – vybudování kamerového zabezpečení nového školního 
hřiště a doplnění zámkové dlažby v areálu hřiště.  
 
PROGRAM  
 

1. Kontrola usnesení  
2. Finanční a majetkové záležitosti 
3. Různé, návrh usnesení a diskuze 
4. Závěr jednání  

 
Zastupitelstvo města Protivín jednohlasně všemi 20 přítomnými hlasy schvaluje program 
dnešního zasedání včetně doplnění doplněného bodu č. 2.7. 
 
HLASOVÁNÍ JEDNOHLASNÉ V POČTU 20 PRO  
 
 Poté starosta města přistoupil k návrhu ověřovatelů zápisu, kteří po jeho zpracování 
budou vyzváni sekretariátem starosty k ověření jeho správnosti.  
 
Navrženi byli:  
 

• pan Václav Pavlíček 
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• pan Jaroslav Řehoř 
 
HLASOVÁNÍ V POMĚRU 18 PRO : 2 SE ZDRŽELI HLASOVÁNÍ  
 
 Dále navrhl dvoučlennou návrhovou komisi, jejíž členové budou v průběhu dnešního 
jednání upravovat jednotlivá usnesení a v závěru přednesou kompletní usnesení.  
 
Navrženy byly:  
 

• paní Dana Zoubková 

• paní Věra Křišťálová  
 
HLASOVÁNÍ V POMĚRU 18 PRO : 2 SE ZDRŽELY HLASOVÁNÍ  

 
 Po schválení programu, kterým se dnešní zasedání zastupitelstva města bude řídit a 
po schválení ověřovatelů zápisu a návrhové komise, starosta Jaromír Hlaváč přistoupil 
k postupnému projednání předložených materiálů.  
 
 
K bodu 1/  Kontrola usnesení  
  Zpráva o plnění usnesení z posledního zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 29. 6. 2010 byla zpracována písemně, obdrželi ji všichni zástupci města 
v předstihu k prostudování a je součástí přílohy dnešního zápisu.  
 
Zastupitelstvo města Protivín schvaluje předloženou kontrolu usnesení z posledního 
zasedání ZM konaného dne 29. 6. 2010 
 
HLASOVÁNÍ JEDNOHLASNÉ V POČTU 20 PRO  
 
 
K bodu 2/  Finanční a majetkové záležitosti  
  Po provedení kontroly usnesení starosta města postupně probral všechny 
předložené podkladové materiály zpracované finančním odborem MěÚ Protivín.  
 
2.1. Darovací smlouva – úprava křižovatky Zábořská – Krčská 

Na základě usnesení RM č. 143/2009 ze dne 24.6.2009 a usnesení ZM ze dne 
25.6.2009 byla uzavřena Smlouva o smlouvě budoucí darovací, kde je Jihočeský kraj dárce 
částí pozemků a město Protivín obdarovaný. Po dokončení  úpravy křižovatky Zábořská – 
Krčská, úpravě chodníků v Krčské a Zábořské ulici a skutečným zaměřením byly upřesněny 
výměry darovaných částí. 

                         Jihočeský kraj vypracoval návrh Darovací smlouvy mezi Jihočeským krajem jako dárcem a 
městem Protivín jako obdarovaným, předmětem které je darování částí pozemku  p. č. 2759 
označených jako díl „b“ o výměře 196 m2 a díl „g“ o výměře 26 m2 a částí pozemku p. č. 
2765/1 označených jako díl „h“ o výměře 459 m2, díl „a“ o výměře 95 m2, díl  „f“ o výměře 
194 m2, díl  „j“ o výměře 93 m2 a díl „c“ o výměře 23 m2, oddělených geometrickým plánem 
č. 1540 – 702/2009 ze dne 25.11.2009 a darování nově vzniklého pozemku p. č. 2759/4 o 
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výměře 125 m2, odděleného na základě geometrického plánu č. 1542 – 755/2009 ze dne 
2.2.2010, vše v   k. ú. Protivín, v předloženém znění. 

  Rada města usnesením č. 172/2010 ze dne 18. 8. 2010 souhlasí s uzavřením Darovací 
smlouvy a doporučuje ZM smlouvu ke schválení. 

Návrh smlouvy tvoří přílohu materiálu. 
 

Zastupitelstvo města Protivín schvaluje uzavření Darovací smlouvy 
mezi Jihočeským krajem jako dárcem a městem Protivín jako 
obdarovaným, předmětem které je darování částí pozemku  p. č. 2759 
označených jako díl „b“ o výměře 196 m2 a díl „g“ o výměře 26 m2 a 
částí  pozemku p. č. 2765/1 označených jako díl „h“ o výměře 459 m2, 
díl „a“ o výměře 95 m2, díl  „f“ o výměře 194 m2, díl  „j“ o výměře 93 
m2 a díl „c“ o výměře 23 m2, oddělených geometrickým plánem č. 
1540 – 702/2009 ze dne 25.11.2009 a darování nově vzniklého 
pozemku p. č. 2759/4 o výměře 125 m2, odděleného na základě 
geometrického plánu č. 1542 – 755/2009 ze dne 2.2.2010, vše v kú 
Protivín, v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem 
darovací smlouvy. 
 
HLASOVÁNÍ JEDNOHLASNÉ V POČTU 20 PRO  
 
 
2.2. Změna hranice katastrálního území 
 Pozemkový úřad Písek se dopisem ze dne 30. 8. 2010 obrátil na město Protivín se 
žádostí o projednání navrhované změny katastrální hranice v kú Myšenec.  
 V rámci komplexní pozemkové úpravy v kú Myšenec je navrhována změna hranice 
mezi kú Maletice  a kú Myšenec a mezi kú Skály u Protivína a kú Myšenec. Změna hranic 
mezi katastrálními územími spočívá ve vyrovnání hranic podél jižní hranice silnice – od 
maletické zastávky směrem k Maleticím v případě změny mezi kú Maletice  a kú Myšenec a 
podél současného vodního toku řeky Blanice (podél silnice Myšenec – Maletice ) v případě 
změny hranice mezi kú Skály u Protivína a kú Myšenec.  
 Z kú Maletice  do kú Myšenec přejde 2074 m2, z kú Skály u Protivína do kú Myšenec 
přejde 8763 m2. Územně město Protivín získá celkově 8763 m2 plochy. To vše za 
předpokladu, že s navrhovanou změnou bude souhlasit i zastupitelstvo obce Skály. 
 Rada města usnesením č. 186/2010 ze dne 15. 9. 2010 souhlasí s navrhovanou 
změnou katastrální hranice a doporučuje ZM navrhovanou změnu ke schválení.  
 Narovnání hranic je zřetelné z přiloženého plánu.  
 
Zastupitelstvo města Protivín schvaluje v rámci komplexní pozemkové 
úpravy v kú Myšenec změnu hranic mezi katastrálními územími 
Maletice a Myšenec a Skály u Protivína a Myšenec. 
 
HLASOVÁNÍ JEDNOHLASNÉ V POČTU 20 PRO  
 
 
2.3. Pozemek p. č. 2625 kú Záboří u Protivína – realizace nabyvatele ve výběrovém řízení 
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 Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových se dopisem ze dne 1. 7. 2010 
obrátil na město Protivín se zajištěním předběžné informovanosti o realizaci zjištění 
vhodného nabyvatele ve výběrovém řízení pro převod pozemku p. č. 2625 v kú Záboří u 
Protivína.  
 Tento pozemek je ve vlastnictví ČR, příslušnost hospodařit s ním má ÚZSVM a tento 
jej bude formou výběrového řízení nabízet k převodu.  
 Pozemek je na samé katastrální hranici s kú Číčenice poblíž železniční zastávky Záboří 
u Protivína. Jedná se o ornou půdu o velikosti 4292 m2.  
 Rada města usnesením č. 157/2010 ze dne 21. 7. 2010 nesouhlasí s podáním 
přihlášky do výběrového řízení pro úplatný převod pozemku.  
 
Zastupitelstvo města Protivín neschvaluje podání přihlášky do výběrového řízení pro 
úplatný převod pozemku p. č. 2625 v kú Záboří u Protivína. 
 
HLASOVÁNÍ 19 PRO NESCHVÁLENÍ : 1 SE ZDRŽEL HLASOVÁNÍ 
 
 
2.4. Výkup pozemku v kú Protivín  
 Z důvodu výstavby osvětlení na obnoveném školním hřišti ZŠ Protivín je nutné 
vykoupit část pozemku p. č. 100/105, která je ve vlastnictví paní Noskové. Pozemek je již 
několik let připojen k hřišti a oplocen. Sloup osvětlení nelze umístit v žádném jiném místě 
(sousední pozemky nejsou rovněž ve vlastnictví města Protivín). Z pozemku byla zaměřena 
oplocená část a vznikl pozemek p. č. 100/148, orná půda o vým. 29 m2.  
 Rada města usnesením ze dne 18. 8. 2010 souhlasí s výkupem pozemku za 1.000,- 
Kč/m2 a doporučuje ZM výkup pozemku ke schválení. 
 
Pí Hauerová – zastavila se u výše ceny za m2 pozemku – 1000,- Kč/m2 
 
p. starosta - původně pí Nosková požadovala výkup celého pozemku, což bylo    pro 
město nemyslitelné a zbytečné; jelikož vykoupení potřebné části pozemku je nutností pro 
umístění sloupu osvětlení pro školní hřiště, následovala jednání, na základě kterých nakonec 
pí Nosková přistoupila k výkupu pouze nutných 29 m2. 
 
Zastupitelstvo města Protivín schvaluje výkup pozemku p. č. 100/148, orná půda o vým. 29 
m2 v kú Protivín za 29.000,- Kč od paní Jarmily Noskové, bytem Hořovice, Západní 648/7 a 
uzavření kupní smlouvy dle přílohy. 
 
HLASOVÁNÍ V POMĚRU 20 PRO : 0 PROTI  
 
 
2.5. Smlouva o budoucí darovací smlouvě  
 Správa a údržba silnic Jihočeského kraje dopisem ze dne 11. 5. 2010 požádala o 
majetkoprávní vypořádání pozemků trvale zabraných stavbou „Most evid. č. 1415-1 Protivín“ 
přes řeku Blanice. Jednalo se o uzavření bezúplatné Smlouvy o smlouvě budoucí darovací na 
části pozemků p. č. 903 – 2 m2, 2664 – 9 m2, 2666/1 – 13 m2, 2756 – 2 m2, 2763/3 – 21 m2 
a 2764/3 – 1 m2.  
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 Usnesením  č. 200/2007 ze dne 23. 5. 2007 rada města doporučila zastupitelstvu 
města Smlouvu o budoucí smlouvě ke schválení, ZM v červnu 2007 smlouvu schválilo a 
následně byla Smlouva o budoucí darovací smlouvě uzavřena.  
 Jelikož při realizaci stavby nedošlo k trvalému záboru pozemků, které byly 
předmětem budoucí darovací smlouvy, je bezpředmětné uzavření Darovací smlouvy.  
 
Zastupitelstvo města Protivín souhlasí s odstoupením od uzavření smlouvy darovací na 
části pozemků p. č. 903, 2664, 2666/1, 2756, 2763/3 a 2764/3 v kú Protivín mezi 
Jihočeským krajem jako obdarovaným a městem Protivín jako dárcem, protože realizací 
stavby „Most evid. č. 1415-1 Protivín“ nedošlo k trvalému záboru těchto pozemků.  
 
HLASOVÁNÍ JEDNOHLASNÉ V POČTU 20 PRO  
 
 
2.6. Prodej nemovitostí čp. 24 a 75 Milenovice (mlýn) prostřednictvím  
 realitní kanceláře 

 V prosinci 2008 zastupitelstvo města souhlasilo s převodem nemovitostí 
milenovického mlýna čp. 24 a 75 včetně pozemků a příslušenství od nadace KONABO na 
město Protivín. 

 Rada města usnesením č. 82/2009 ze dne 8. 4. 2009 souhlasila se zveřejněním 
záměru prodeje nemovitostí na úřední desce města. Záměr prodeje byl zveřejněn od 27. 4. 
do 1. 6. 2009 a žádný zájemce o koupi těchto nemovitostí se nepřihlásil.  

 Na základě usnesení ZM ze dne 25.6.2009 byla uzavřena Smlouva výhradní o 
zprostředkování prodeje nemovitosti prostřednictvím realitní kanceláře Antonín Schánělec, 
místo podnikání Husova 402, Protivín. Smlouva byla uzavřena s platností od 1. 7. 2009 do 30. 
6. 2010 s tím, že po tomto datu je automaticky prodloužena o 1 rok. V této době realitní 
kancelář nabízela zmíněné nemovitosti k prodeji. 

 V červnu 2010 o koupi nemovitostí projevili zájem pan Ladislav Fišer, bytem Oldřiš 
čp.9, Blažejov, okr. Jindřichův Hradec a pan Pavel Válek, bytem Oldřiš čp. 9, Blažejov, okr. 
Jindřichův Hradec, zájemci nesložili finanční hotovost, proto jim nemovitosti nebyly prodány. 

 Nyní o koupi nemovitostí žádá pan Jan Seidl, bytem Protivín, Havlíčkova 419, záměr 
podnikání je přílohou materiálu. Pan Seidl dále písemně doplnil, že nemovitost bude 
kupována do SJM manželů Evy a Jana Seidlových. 

  Nemovitosti budou prodány za dohodnutou kupní cenu 1.100.000,- Kč. 
 Rada města doporučuje prodej nemovitostí zastupitelstvu města ke schválení. 
 

P. starosta  - pro veřejnost uvedl záměr podnikání p. Seidla v předmětných  
    nemovitostech (sádky, bytové jednotky), pro město je důležité, aby objekty 
dále nechátraly, i když kupní cena není ideální, ale využití a samotné zabezpečení těchto 
objektů je velice složité a nákladné.  
 
Zastupitelstvo města Protivín schvaluje prodej nemovitostí čp. 24 - objektu k bydlení na 
pozemku p. č.  st. 30/1, čp. 75 – jiné stavby na pozemku p. č. st. 30/2, zemědělské stavby  
bez čp. na pozemku p. č. st. 29  včetně  příslušenství a pozemků p. č. 703 ost. plocha, ost. 
komunikace o vým. 2901 m2, p. č. st. 29, zastavěná plocha a nádvoří o vým. 88 m2, p. č. st. 
30/2, zastavěná plocha a nádvoří o vým. 507 m2 a p. č. st. 30/1, zastavěná plocha a 
nádvoří o výměře 378 m2, vše v k.ú. Milenovice za dohodnutou kupní cenu Kč 1.100.000,- 



 6 

prostřednictvím realitní kanceláře RK Schánělec manželům Janovi a Evě Seidlovým, bytem 
Havlíčkova 419, 398 11  Protivín a schvaluje kupní smlouvu ve znění dle přílohy. 
 
HLASOVÁNÍ V POMĚRU 20 PRO : 0 PROTI  
 
 
2.7. Rozpočtové opatření č. 4 
 Finanční odbor zpracoval návrh změny rozpočtu tak, jak vyplynulo z aktuální finanční 
situace města a získaných dotací. 
 Na straně příjmů se jedná o vyplacení  dotace ROP Jihozápad na akci „Rekonstrukce 
památkově chráněného objektu v areálu kostela svaté Alžběty Portugalské v Protivíně“ – 
Kaplanka ve výši  8.218.917,30. Vyplacená dotace je nižší oproti původnímu předpokladu o 
Kč 36.159,18. Jedná se o změnu projektu schválenou při závěrečné kontrole. Získaná dotace 
doplněná  bude použita na splátku úvěru. 
Dále byla navýšena částka na dávky v hmotné nouzi o 300 tis. Kč  a dotace na volby do 
parlamentu ČR ve výši  240 tis. Kč. 
Naproti tomu je podle posledního vývoje nutné snížit předpokládané příjmy v položce 1112 – 
daně z příjmu OSVČ o 2 mil Kč. 
Další snížení je u daně z příjmu právnických osob – obcí o 688 600 Kč, o stejnou částku se 
snižují i výdaje. Jedná se o úpravu dle skutečnosti. Ke snížení dochází také u výtěžku z VHP o 
140 tis. Kč. I u tohoto příjmu již nedojde do konce roku ke změnám. O 400 tis. Kč se snižuje 
rozpočet u prodeje majetku. Předpokládanou prodejní cenu 1,5 mil za mlýn Milenovice se 
ani po prodloužení doby nepodařilo dosáhnout 
 
Ve výdajové části se jedná o 
  
-    688 600 Kč daně z příjmu obce 
+   240 000 Kč na konání voleb do parlamentu ČR 
+   40 858,70 Kč na finanční vypořádání minulých let –  
     vratka sociálních dávek 
+   300 000 Kč  dávky hmotné nouze. 
Do výdajů dále navrhujeme zařadit tyto akce: 
+   130 000 Kč na osazení 4 ks šoupat  DN 100 v Záboří a Krči. 
Tato úprava je nutná  pro zvýšení operativnosti při opravách vodovodních řadů a hledání 
případných úniků vody. Tyto akce nebyly zahrnuty do kalkulace vodného a stočného, je 
nutné je hradit z prostředků města. 
Vzhledem k tomu, že nebyla dosud podepsána smlouva s ROP Jihozápad o poskytnutí dotace 
na modernizaci základní školy, navrhuje FO tuto akci z letošního rozpočtu vyškrtnout a 
zahrnout ji do návrhu rozpočtu na příští rok. Jedná se o částku výdajů 10,5 mil Kč. 
Paragrafové znění rozpočtového opatření je samostatnou přílohou 
  
Příjmy 
pol.  §                      druh                                                                       Kč 
1112        Daň z příjmů  FO  SVČ                                       -    2.000.000 
1122        Daň z příjmů  PO obcí                                         -      688.600 
1351        odvod výtěžku VHP                                             -      140.000 
4111        dotace na volby do parlamentu                           +      240.000 
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4116        dotace na dávky v hmotné nouzi                         +      300.000 
4123        dotace regionální rady neinvestiční                     +      319.500,55 
4223        dotace regionální rady investiční                         +   7.899.416,75 
6171        prodej majetku                                                     -     400.000   

příjmy celkem                                                              +   5.530.317,30 
  
  
Výdaje  
§                                 druh                                                                      Kč 
2310        pitná voda – osazení šoupat                                +       130.000 
3113        modernizace  ZŠ                                                 -   10.500.000 
4171        dávky v hmotné nouzi                                         +       200.000 
4172        dávky v hmotné nouzi                                         +       100.000 
6114        volby do parlamentu ČR                                      +       240.000   
6399        platby daní státnímu rozpočtu                             -       688.600 
6402        finanční vypořádání minulých let                         +        40 858,70 

výdaje celkem                                                               -  10.477.741,30 
  
Snížení schodku hospodaření o Kč 16 008 058,60 
Splátka úvěru na rekonstrukci Kaplanky   Kč 8.255.076,48. 
 
P. starosta – vše podstatné je popsané v předloženém materiálu, velký dík  
   patří finančnímu odboru a odboru výstavby, dopravy a ŽP, jelikož agenda 
spojená s dotacemi je velice náročná a složitá; ještě zmínil proběhnuvší velmi důkladnou 
kontrolu na kaplance se závěrem uznání téměř veškerých nákladů. Co se týká ekonomiky 
města – na tuto bude nepochybně mít vliv negativní vývoj státního rozpočtu, resp. nynější 
schvalovaná opatření státního rozpočtu.  
Naše město je připravené všechny své závazky splnit a akce (škola, komunikace), které 
nebudou v letošním roce zaúčtované, nijak nezatíží rozpočet města na příští rok – odpověď 
na dotaz p. Johanny. Ještě ke zmiňovanému úvěru – tento je vázán  získanou dotací – 
uvedený způsob financování je u všech akcích hrazených zcela nebo zčásti z dotačních titulů. 
Na další dotaz p. Johanny odpověděl, že ke konci roku je předpoklad finanční rezervy města 
ve výši 3 – 4 mil. Kč, samozřejmě za podmínky úhrady všech závazků.  
Pokud město nesežene mimorozpočtové prostředky, bude stagnovat, nebude moci „jít 
dopředu“, ale je nutné upozornit, že ty „bohaté roky“ jsou již nenávratně pryč, sehnat 
mimorozpočtové prostředky bude jen velmi složité. Ale ekonomika města je nyní nastavena 
velice dobře. 
Ještě se vrátil k doplněnému materiálu ve věci navýšení finančního příspěvku pro základní 
školu ve výši 200 tis. Kč. Tyto prostředky budou použity na pořízení zabezpečovacího 
systému a dalších nutných stavebních prací spojených s uvedením nového školního hřiště do 
provozu. Jinak při stavbě tohoto víceúčelového sportoviště byly použité ty nejnovější 
technologie a zcela jistě je významným prvkem v Protivíně.  
 
Pí Říhová – ještě k hospodaření města dodala, že nyní je splácen úvěr ve výši  
  33 mil. Kč, který byl přijat v roce 2001 a který velice pomohl při likvidaci 
následků povodní v roce 2002 a postupně z něho byly hrazeny i některé akce, na které byly 
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získány dotační tituly. Z vlastních prostředků by nebylo možné žádné investiční akce 
realizovat, jelikož Protivín nemá žádné vlastní příjmy (z nájmů, pozemků apod.). 
 
P. Johanna – požádal o zřetelnější přehled všech výdajů a příjmů města za  
     poslední období – podrobnější informace 
 
pí Říhová – samozřejmě je možné „vytáhnout“ požadované informace –  
  nejlépe pokud se p. Johanna dostaví na MěÚ s konkrétními   
 požadavky. 
 
Po ukončení diskuze vyzval starosta města zastupitele k hlasování:  
 
Zastupitelstvo města Protivín schvaluje rozpočtové opatření č. 4 s těmito úpravami – ve 
výdajích přidat 200.000,- na provoz ZŠ  
 
HLASOVÁNÍ V POMĚRU 20 PRO : 0 PROTI  
 
 
K bodu 3/  Různé, diskuze, návrh usnesení  
   
3.1. Dodatečná žádost o zařazení pozemku č. parc. 2255 v kú Záboří u Protivína do návrhu 

územního plánu města Protivína 
 Dne 16. 8. 2010 byla městskému úřadu doručena dodatečná žádost fyzické osoby 
paní Jany Benešové, Na Folimance 2118/5, Praha 2 o zahrnutí části pozemku p. č. 2255 v kú 
Záboří u Protivína do ploch pro bydlení. Jelikož záměr není v rozporu s územními zájmy 
města, je předložen k projednání zastupitelstvu města.  
 Po schválení zadání územního plánu města Protivína jsou pouze dvě možnosti, jak 
doplnit návrh územního plánu, resp. změnit návrh územního plánu: 
 

a) Pověřený zastupitel přednese tyto návrhy jako návrhy města k projednání při 
společném jednání o návrhu územního plánu (projednání návrhu ÚP s dotčenými 
orgány státní správy). Pokud dotčené orgány státní správy nemají námitek 
k uplatněným dodatečným návrhům, stanou se součástí návrhu územního plánu. 

b) Každý může uplatnit dodatečné návrhy při veřejném projednání návrhu územního 
plánu. U tohoto způsobu předložení dodatečného návrhu však musí být vyvoláno 
opětovné jednání s dotčenými orgány státní správy, čímž dojde k dalšímu časovému 
skluzu v projednání územního plánu. 

  
 Z uvedených důvodu je odborem výstavby, dopravy a ŽP doporučeno, pokud bude 
zastupitelstvo města souhlasit, použít první způsob (a), a to předložení návrhů 
prostřednictvím pověřeného zastupitele, jako návrhů města Protivína na společném jednání, 
obdobně jako bylo již rozhodnuto o obdobných žádostech na minulých zasedáních 
zastupitelstva města.  
 Rada města tento materiál projednala dne 18. srpna 2010 a svým usnesením č. 
167/2010 doporučuje ZM přijetí navrženého usnesení.  
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Zastupitelstvo města Protivín pověřuje JUDr. Karla Jareše, zastupitele pověřeného 
spoluprací na tvorbě nového územního plánu města, aby na tzv. společném jednání 
přednesl za město následující návrh: zařazení pozemku p. č. 2255 v kú Záboří u Protivína 
do ploch pro bydlení  
 
HLASOVÁNÍ JEDNOHLASNÉ V POČTU 20 PRO  
 
 
3.2.  Dodatečná žádost o zařazení pozemku č. parc. 1232 v kú Krč u  Protivína do návrhu 
územního plánu města Protivína 
 Dne 21. 9. 2010 byla městskému úřadu doručena dodatečná žádost fyzické osoby 
pana Bc. Jiřího Bízka, Krátká 601, Protivín o části zahrnutí pozemku č. parc. 1232 v kú Krč u 
Protivína do ploch pro bydlení. Jelikož záměr není v rozporu s územními zájmy města, je 
předložen k projednání zastupitelstvu města.  
 Po schválení zadání územního plánu města Protivína jsou pouze dvě možnosti, jak 
doplnit návrh územního plánu, resp. změnit návrh územního plánu: 
 

c) Pověřený zastupitel přednese tyto návrhy jako návrhy města k projednání při 
společném jednání o návrhu územního plánu (projednání návrhu ÚP s dotčenými 
orgány státní správy). Pokud dotčené orgány státní správy nemají námitek 
k uplatněným dodatečným návrhům, stanou se součástí návrhu územního plánu. 

d) Každý může uplatnit dodatečné návrhy při veřejném projednání návrhu územního 
plánu. U tohoto způsobu předložení dodatečného návrhu však musí být vyvoláno 
opětovné jednání s dotčenými orgány státní správy, čímž dojde k dalšímu časovému 
skluzu v projednání územního plánu. 

  
 Z uvedených důvodu je odborem výstavby, dopravy a ŽP doporučeno, pokud bude 
zastupitelstvo města souhlasit, použít první způsob (a), a to předložení návrhů 
prostřednictvím pověřeného zastupitele, jako návrhů města Protivína na společném jednání, 
obdobně jako bylo již rozhodnuto o obdobných žádostech na minulých zasedáních 
zastupitelstva města.  
 
 
Zastupitelstvo města Protivín pověřuje JUDr. Karla Jareše, zastupitele pověřeného 
spoluprací na tvorbě nového územního plánu města, aby na tzv. společném jednání 
přednesl za město následující návrh: Zařazení pozemku p. č. 1232 v kú Krč u Protivína do 
ploch pro bydlení 
 
HLASOVÁNÍ JEDNOHLASNÉ V POČTU 20 PRO  
 
 
3.3. Obecně závazná vyhláška obce Protivín č. 4/2010 o místním poplatku  
 za provozované výherní hrací přístroje nebo jiná technická herní  zařízení povolená 
Ministerstvem financí ČR platná v územním obvodu  
 města Protivína 
 Finanční odbor MěÚ Protivín připravil v souladu s § 10 zákona č. 565/1990 Sb., o 
místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, novou obecně závaznou vyhlášku o 
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místním poplatku za provozované výherní hrací přístroje nebo jiná technická herní zařízení 
povolená MF ČR. Do změny zákona byly zpoplatněny pouze provozované výherní hrací 
přístroje povolované obcí. Novela zákona rozšířila poplatkovou povinnost i na všechna herní 
technická zařízení povolená ministerstvem financí. Tato úprava musí být zapracována do 
obecně závazné vyhlášky. Návrh vyhlášky je samostatnou přílohou. 
 
Zastupitelstvo města Protivín vydává obecně závaznou vyhlášku obce Protivín č. 4/2010, o 
místním poplatku za provozované výherní hrací přístroje nebo jiná technická herní zařízení 
povolená MF ČR platnou v územním obvodu města Protivína 
 
HLASOVÁNÍ V POMĚRU 20 PRO : 0 PROTI 
 
 
3. 4.  Prodloužení veřejné sbírky 
 Město Protivín je organizátorem veřejné sbírky povolené Krajským úřadem – 
Jihočeským krajem v Českých Budějovicích. Sbírka byla povolena na dobu tří let do 24. 10. 
2010. Paní Květa Vejvalková, která byla ZM pověřena vykonáváním sbírky, žádá ZM o její 
prodloužení. Výtěžek sbírky byl průběžně používán na nákup drobných dárků pro dětské 
pacienty v nemocnicích v Motole a na Homolce – onkologické oddělení.  
 
P. starosta – město vyšlo vstříc pí Vejvalkové a je garantem veřejné sbírky,  
                    kdy pod záštitou města jmenovaná shání peníze na drobné dárky pro dětské 
pacienty onkologických oddělení uvedených nemocnic, vedení sbírky není tak jednoduché a 
představuje dost náročnou agendu finančního odboru  
 
MUDr. Kolář – již před třemi lety neviděl smysl v tom, aby město Protivín  
                       pořádalo sbírku pro děti z pražských nemocnic, i když je to chvályhodné, ale je 
určitě dost dětí z Protivína a okolí, které by potřebovaly pomoci  
 
p. starosta – požadoval předložení jiného návrhu ze strany MUDr. Koláře 
 
pí Křišťálová – paní Vejvalková bere sbírku jako osobní poděkování a  
                       zpříjemnění pobytu jiným dětem hospitalizovaným na  uvedených 
onkologických odděleních; pí Křišťálová se osobně zúčastnila jednoho předávání drobných 
dárků malým pacientům, jedná se o silně emotivní záležitost 
 
MUDr. Kolář – nezpochybňuje poslání této sbírky, ale i v Protivíně je dost  
       postižených dětí hospitalizovaných v různých nemocnicích, které nejsou 
zdaleka tak finančně podporovány jako předmětné pražské nemocnice 
 
p. starosta – jelikož MUDr. Kolář zpochybnil smysl této veřejné sbírky, ale  
   nepředložil jiné návrhy – bylo přistoupeno k hlasování  
   o navrženém usnesení 
 
Zastupitelstvo města Protivín souhlasí s prodloužením veřejné sbírky za účelem získání 
finančních prostředků ve prospěch dětí v pražských nemocnicích Motole a na Homolce – 
onkologické oddělení 
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HLASOVÁNÍ V POMĚRU 17 PRO : 1 PROTI : 2 SE ZDRŽELI HLASOVÁNÍ 
 
Jelikož diskuzních příspěvků ze strany ostatních zastupitelů nebylo, starosta města rovnou 
vyzval členy návrhové komise k úpravě a následnému přednesu návrhu usnesení z dnešního 
zasedání.  
 
 
K bodu 4/ Závěr jednání  
  Starosta města Jaromír Hlaváč poděkoval paní Zoubkové za přednesení 
usnesení z dnešního veřejného zasedání.  
  Vzhledem k tomu, že je dnes poslední zasedání zastupitelstva před konáním 
komunálních voleb, starosta města poděkoval všem za práci, kterou v průběhu uplynulých 
čtyř let pro naše město udělali a všem kandidátům popřál hodně štěstí ve volbách.  
 
P. Rotbauer – jako předseda AVVJ poděkoval starostovi, radě i zastupitelstvu  
    města za podporu a vykonanou práci pro město a jeho občany 
 
p. starosta – sám považuje uplynulé roky za významné - Protivín v tomto               
období doznal změn - dovolil si vyslovit přání  
      „AŤ PROTIVÍN JEDE DÁL“! 
 
 
 
Zapsala: Uhlířová  
 
 
Ověřovatelé zápisu:   
 

•  pan Václav Pavlíček  …………………………….. 
 

•  pan Jaroslav Řehoř  …………………………….. 
 
 
 
 

 
 
Jaromír Hlaváč, starosta města  
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V Protivíně dne 2010-10-07 
 
 
 
 
 
 


